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内容概要

阅读能力是学生英语综合能力的核心，一名学生英语能力的高低很大程度上取决于阅读能力的强弱，
因此随着国内英语测试方法的不断改革与发展，阅读占据了越来越重要的地位，已成为各类英语考试
中分值最高、分量最重的题型。
新课程标准也对中学生“读”的能力提出了更高的要求，即学生仅仅依靠阅读教材上的文章是远远不
够的，课外还需要进行大量的长期的阅读训练。
为此，我们特邀请长期工作在教学第一线，且有着丰富写作经验的知名教师和命题专家精心编写了《
阅读三剑客·15分钟原版阅读》系列丛书。
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章节摘录

　　My big moment finally came in the summer of 1998 when I was ableto accompany my parents to Europe，
where my father was to attend ameeting. We planned to travel to Belgium， Netherlands and WestGermany.I have
vivid memories even today of going to Mumbai airport at nightall excited about finally going abroad. I had heard
several great thingsabout Lufthansa till then， but I finally got to experience them first hand， during the flight to
Frankfurt.We flew business class and even today I can remember the excellent service by the Lufthansa crew.
Theflight was really smooth and thoroughly enjoyable， even for someone like me， who is otherwise scaredof
flying.　　After spending ahnost two weeks in Europe， we took the Lufthansa airport express from Dusseldorf
toFrankfurt airport， for our return flight. What a journey that was！
 All along the Rhine ， it was simplyan unforgettable experience. I was in a somber mood on the flight back to
Mumbai as it marked the end of awonderful vacation， but the Lufthansa crew members were able to change it
into a most enjoyable experienceyet again， with the quality of their service.　　Being the first airline to take me
overseas， Lufthansa will always hold a special place in my heart. Eventoday， I continue to enjoy flights on
Lufthansa and simply cannot dream of choosing any other airline. Flying，in general， for me， has always been a
terrible and painful experience. Flying on Lufthansa， however， issomething I always have and always will look
forward to.
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编辑推荐

　　中国英语教育领先品牌 200万英语教师的选择　　阅读理解 完形填空 任务型阅读　　《快捷英语
·阅读三剑客·15分钟原版阅读：阶梯计划式（高2年级）》提供 1.阅读的广度 2.阅读的深度 3.阅读的
速度　　《快捷英语·阅读三剑客·15分钟原版阅读：阶梯计划式（高2年级）》追求 1.最新鲜的素材
2.最有效的方法 3.最全面的训练　　《快捷英语·阅读三剑客·15分钟原版阅读：阶梯计划式（高2年
级）》解决 1.每日一刻钟的高效训练 2.长期渗透式的方法点拨 3.序渐进的训练模式　　用每日15分钟
的限时训练取代题海战术　　用长期渗透的方法点拨取代盲目训练
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